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У организацији ЈКП „Паркинг сервис” на Поповици је 21. октобра 
одржана друга по реду„Пасуљијада” - такмичење у кувању пасуља, 

у коме је учествовало девет екипа. По оцени жирија најбољи пасуљ 
скувала је екипа ”Ghost busters”, састављена од контролора на челу са 
Владимиром Бојовићем. Другопласирана је била екипа ”Call centre”-а 
- „Језичко одељење”, са главном куварицом Браниславом Илибашић, 
а треће место заузели су „Паклени кувари” -  екипа правне службе, под 
руководством Наталије Марјанов.

интервју
РЕЧ УРЕДНИКА

Прође једна цела година од „нашег” пунолетства, те смо се и у овој години потрудили да будемо бољи и зрелији него 
раније. Наставили смо да радимо, градимо и реконструишемо паркиралишта широм нашег града. У континуитету 

изводимо радове на паркиралиштима која нису у зони наплате, што потврђује да водимо рачуна о потребама грађана, 
без обзира у ком делу града живе: док ово пишем ради се у Филипа Филиповића, Браће Дроњак, Стевана Христића и Ива 
Ћипика. У претходном периоду урадили смо паркиралишта на Булевару ослобођења - завршено је све са обе стране, 
од Булевара Јаше Томића до Јеврејске. Мало ли је! Улица др Ивана Рибара добила је потпуно нови изглед, рађено је 
и у Париске комуне, Банатској, Омладинског покрета. У сарадњи са НУРДОР-ом, на Штранду је почео са радом Хумани 
паркинг. На једној страни града се гради, а на другој, у нашим просторијама у Улици Филипа Вишњића, деца из ОШ 
„Никола Тесла” упознала су нашег Паркишу. Наши драги мали гости и ове године могли су да виде како, а и зашто, „паук” 
подиже аутомобиле. Како смо радили, како смо завршили ову годину и шта планирамо у наредној, читајте у интервјуу 
са директором Стеваном Лугоњом. Ако на улицама у наредном периоду видите аутомобиле обележене са „Контрола 
паркирања”, знајте да је почела електронска контрола наплате паркирања. Срећан вам Дан Предузећа, Божић и 
новогодишњи празници!

Иза себе остављамо још једну пословну годину, па 
је некако ово време када резимирамо шта смо радили у 
протеклом периоду. Како оцењујете 2023. годину?
Могу рећи да смо и ове године били вредни и да нам је година 
била динамична, у позитивном смислу. Наставили смо, као и 
раније, да будемо примећени на паркинзима широм града, 
као Предузеће које гради, реконструише и уређује паркинг 
просторе. То радимо у оквиру својих могућности и уз помоћ 
Града - можемо рећи да се то види, а надам се да то примећују и 
наши суграђани, јер све што радимо, радимо у њихову корист.

Најбоље је да кренемо редом, да нам кажете конкретно 
шта је и где урађено?
Ако идемо хронолошки, поменуо бих изградњу и 
реконструкцију паркиралишта на Булевару ослобођења. У овој 
фази реконструисано је укупно 105 паркинг места, а радови су 
наставак вишегодишње реконструкције на обе стране Булевара, 
од Булевара Јаше Томића до раскрснице са Јеврејском улицом, 
што је укупно преко 600 паркинг места. У Улици др Ивана Рибара 
изведени су радови на 1.000 квадратних метара површине, 
реконструисана је и саобраћајница површине 1.400 квадратних 
метара у дужини од 250 метара, постављено је и паркиралиште 
за бицикле капацитета 30 бицикала. У Улици Париске комуне, 
у насељу Банатић, урађена је санација и реконструкција 300 
квадратних метара паркинг простора. У Банатској улици, на 
Детелинари, урађена је реконструкција паркинг места на 
површини од 350 квадратних метара, као и санација паркинга 
у Улици Филипа Филиповића, на броју 10. У Улици Омладинског 
покрета, у Банатићу, реконструисан је паркинг на површини од 
нешто више од 250 квадратних метара. Улице које помињем нису 
у систему наплате паркирања, што говори да „Паркинг сервис” 
улаже и у паркинге ван зоне наплате, са циљем да се подигне 
квалитет свакодневног живота наших суграђана, без обзира 
где станују. Управо завршавамо радове на изградњи паркинга 
на Новом насељу, у улицама Браће Дроњак, Стевана Христића 
и Ива Ћипика. Посебно бих истакао да смо у делу града, где је 
видљив недостатак паркинг простора, пустили у рад паркинг 
капацитета 100 паркинг места, у Улици Аугуста Цесарца број 9 
– уверен сам да ће овај простор помоћи нашим суграђанима да 
лакше дођу до паркинг места. Изградили смо и паркиралиште 
са 45 паркинг места у Улици Филипа Филиповића 8, а поред 
паркинга урађена је и атмосферска канализација, јавна расвета 
и паркиралиште за бицикле.
Почетак наредне године обележиће електронска контрола 
наплате паркирања, пројекат на коме смо радили у току ове 
године. Карактеристика овог система је брзо препознавање 
и опажање аутомобила за које није плаћена накнада за 
паркирање, а обрада података је без грешке. Овај систем ће нам 
омогућити већу ефикасност - за један сат овај систем обради 
између 1.500 и 2.000 контрола, али и то да један број радника 
ангажујемо на другим пословима. Ово је систем који не греши, 
али и не прашта. Наравно, као и у свим пословима на развоју и 
унапређењу, морамо да водимо рачуна и о другим градовима и 
срединама у Србији, зато што се наш систем наплате примењује 
у 30 градова и општина широм земље. Та сарадња је наш велики 
пословни успех, али и обавеза.
Овогодишњу „НС бајк” бициклистичку сезону у Новом Саду 
почели смо са новим бициклима у систему, на почетку саме 
сезоне увели смо 100 нових бицикала, а веома брзо систем је  
обогаћен са још 50 бицикала. Тај квалитет се одразио на број 
изнајмљивања у овој сезони која је завршена 1. децембра, 
до тада смо забележили око 15.000 изнајмљивања, а број 
корисничких картица порастао је за 600, што је укупно преко 
6.500 регистрованих корисника. „НС бајк” је умногоме помогао 
и инспирисао тежњу да Нови Сад буде бициклистички град. Уз 
све то, поставили смо и 195 нових држача за бицикле, што је 
сада укупно преко 2.000, на 250 локација.

„Паркинг сервис” је и ове године показао да је 
друштвено одговорно Предузеће...
Тако је. Направили смо веома лепу и добру сарадњу са 
Националним удружењем родитеља деце оболеле од рака 
(НУРДОР), па смо на Штранду, у јулу месецу, промовисали 
Хумани паркинг. Суштина је да ко год се паркира на посебно 
обележеним паркинг местима, а њих је 27, плаћањем 
паркирања у износу од 100 динара директно уплаћује средства 

овом удружењу. Желели смо да се на овај начин укључимо и 
макар мало помогнемо у решавању њихових свакодневних 
проблема. Сада већ постаје традиција да организујемо сусрет 
са децом из новосадских основних школа, ове године у гостима 
су нам била деца из ОШ „Никола Тесла”. Суштина ових сусрета 
је едукација и упознавање деце са саобраћајним правилима и 
указивање на важност поштовања правила. Наравно да је деци 
занимљиво да виде и како ради наш „паук”. Све у свему, сусрети 
који постају традиција и који су на обострано задовољство.

Који су планови за наредну годину? С обзиром да је 
последњих неколико година веома интензивиран рад на 
изградњи и реконструкцији паркинг простора у граду, да 
ли се наставља истим темпом?
Мислим да ће наредна година бити година потпуне 
трансформације „Паркинг сервиса”. Са применом електронске 
контроле наплате, тзв. ”Scan car”, улазимо у једну нову еру 
организације посла у Предузећу. Подижемо све на један 
виши ниво. Настављамо са градњом и реконструкцијом и 
у наредној години: следећа етапа Булевара ослобођења, 
паркинг испод Моста слободе који је посебно актуелан у 
току купалишне сезоне, радићемо и у Јиричековој улици, 
улицама Ђуле Молнара и Теодора Крачуна… Посветићемо 
се и реализацији пројекта за нашу нову пословну зграду, 
када ћемо коначно сви бити на једном месту. Знам да нам за 
то треба времена, али како каже наш народ: „Ако не почнеш, 
нећеш ни завршити”. У току следеће године купићемо још 
једно „паук” возило - два стара возила смо продали ове године, 
с обзиром да њихово одржавање и сервисирање више није 
било рентабилно. Урадићемо комплетан реинжињеринг „НС 
бајк” система, што ће бити прилика да отклонимо све грешке 
на које су нам указали наши корисници. Наставићемо и са 
постављањем држача за бицикле, као што смо то радили и 
у претходном периоду. Морам да истакнем да смо за наше 
раднике набавили најквалитетније могуће униформе које смо 
на тржишту нашли. Наши радници су огледало Предузећа и 
зато нам је жеља да на најбољи могући начин представљају 
све нас. У току наредне године очекује нас и повећање плата, 
а радници ће тако најбоље осетити да смо мислили на њих, 
јер су и најзаслужнији за добре резултате. Наравно да неће 
бити лако све то реализовати, само за повећање плата од 
17% треба нам нових 70.000.000 динара, али рационалним и 
домаћинским пословањем реализоваћемо наше циљеве, као 
и до сада.

На крају, желим да се захвалим свим радницима који су, 
свако на свој начин, дали допринос у успешном пословању 
Предузећа и да њима и њиховим породицама пожелим много 
здравља и срећне Божићне и Новогодишње празнике.
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Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис“ 

У Кладову је од 31. маја до 4. јуна одржана 42. 
Комуналијада. ЈКП „Паркинг сервис” je и ове године 

учествовало на овој спортској манифестацији радника 
комуналних предузећа Војводине, a наши радници 
освојили су: златну медаљу у одбојци, жене (Н. Граховац, 
Р. Лончар, Б. Илибашић, З. Мемишевић, С. Тица, Д. Бојков, 
Д. Амиџић, Ј. Ивков и Б. Јазић) и признање за најбољег 
појединца (Б. Јазић), златну медаљу у кросу, екипно, 
жене (М. Зец, Т. Чупељић и З. Перковић) и златну медаљу 
у шаху, појединачно (А. Лесковац); сребрну медаљу у 
стоном тенису, екипно, жене (Ј. Ивков, Р. Лончар и Н. 
Граховац) и признање за најбољег појединца (Ј. Ивков), 
сребрну медаљу у одбојци, мушкарци (А. Исаков, Ј. Ракита, Н. Милтеновић, Б. Нишавић, В. Вуковић, Д. Илић, Д. Савин, С. Шулц, М. 
Јеличић и А. Бојков), сребрну медаљу у малом фудбалу (В. Вуковић, С. Лугоња, Ж. Деме, В. Ђурић, М. Јеличић, М. Вулин, С. Влајнић, 
Д. Савин, П. Рађен и Д. Тодорић), сребрну медаљу у кросу, екипно, мушкарци (Д. Савин, П. Рађен и Н. Кајиш), сребрну медаљу 
у кросу, појединачно (М. Зец) и сребрну медаљу у пикаду, појединачно (Ј. Ивков); бронзану медаљу у баскету (М. Јеличић, Б. 
Нишавић, Б. Ненезић, Д. Савин, В. Вуковић и А. Бојков) и бронзану медаљу у шаху, екипно (А. Лесковац, С. Веселиновић, С. Милић 
и П. Рађен). Резултати показују да су наши спортисти и ове године на прави начин представили Предузеће.
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интервју
„АКО НЕ ПОЧНЕШ, НЕЋЕШ НИ ЗАВРШИТИ”

интервју

„ПАСУЉИЈАДА”

ТРИ ЗЛАТНЕ, ШЕСТ СРЕБРНИХ И ДВЕ БРОНЗАНЕ МЕДАЉЕ
НА 42. КОМУНАЛИЈАДИ

САРАДЊА

Почетком јула ове године Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис“ 
Нови Сад и Марија Паповић, директор ЈКП „Паркинг сервис“ Пожаревац 

потписали су Уговор о пословно техничкој сарадњи. ЈКП „Паркинг сервис” 
је једно од ретких градских предузећа које своје услуге пружа и ван Новог 
Сада. У јакој конкуренцији приватних предузећа успева да квалитетом 
примене овог система побеђује на тендерима широм Србије. Новосадски 
софтвер за SMS наплату паркирања примењује се и у Књажевцу, Сенти, 
Сомбору, Темерину, Петровцу на Млави, Ужицу, Сремској Митровици, Старој 
Пазови, Шиду, Врњачкој Бањи, Кикинди, Александровцу, Новом Пазару, 
Бечеју, Великом Градишту, Крупњу, Осечини, Пожеги, Димитровграду, 
Бујановцу, Сремским Карловцима, Бачкој Паланци, Бајиној Башти, Мионици, 
Власотинцу, Руми, Зајечару, Врбасу и Љубовији.
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„Никола Тесла” упознала су нашег Паркишу. Наши драги мали гости и ове године могли су да виде како, а и зашто, „паук” 
подиже аутомобиле. Како смо радили, како смо завршили ову годину и шта планирамо у наредној, читајте у интервјуу 
са директором Стеваном Лугоњом. Ако на улицама у наредном периоду видите аутомобиле обележене са „Контрола 
паркирања”, знајте да је почела електронска контрола наплате паркирања. Срећан вам Дан Предузећа, Божић и 
новогодишњи празници!

Иза себе остављамо још једну пословну годину, па 
је некако ово време када резимирамо шта смо радили у 
протеклом периоду. Како оцењујете 2023. годину?
Могу рећи да смо и ове године били вредни и да нам је година 
била динамична, у позитивном смислу. Наставили смо, као и 
раније, да будемо примећени на паркинзима широм града, 
као Предузеће које гради, реконструише и уређује паркинг 
просторе. То радимо у оквиру својих могућности и уз помоћ 
Града - можемо рећи да се то види, а надам се да то примећују и 
наши суграђани, јер све што радимо, радимо у њихову корист.

Најбоље је да кренемо редом, да нам кажете конкретно 
шта је и где урађено?
Ако идемо хронолошки, поменуо бих изградњу и 
реконструкцију паркиралишта на Булевару ослобођења. У овој 
фази реконструисано је укупно 105 паркинг места, а радови су 
наставак вишегодишње реконструкције на обе стране Булевара, 
од Булевара Јаше Томића до раскрснице са Јеврејском улицом, 
што је укупно преко 600 паркинг места. У Улици др Ивана Рибара 
изведени су радови на 1.000 квадратних метара површине, 
реконструисана је и саобраћајница површине 1.400 квадратних 
метара у дужини од 250 метара, постављено је и паркиралиште 
за бицикле капацитета 30 бицикала. У Улици Париске комуне, 
у насељу Банатић, урађена је санација и реконструкција 300 
квадратних метара паркинг простора. У Банатској улици, на 
Детелинари, урађена је реконструкција паркинг места на 
површини од 350 квадратних метара, као и санација паркинга 
у Улици Филипа Филиповића, на броју 10. У Улици Омладинског 
покрета, у Банатићу, реконструисан је паркинг на површини од 
нешто више од 250 квадратних метара. Улице које помињем нису 
у систему наплате паркирања, што говори да „Паркинг сервис” 
улаже и у паркинге ван зоне наплате, са циљем да се подигне 
квалитет свакодневног живота наших суграђана, без обзира 
где станују. Управо завршавамо радове на изградњи паркинга 
на Новом насељу, у улицама Браће Дроњак, Стевана Христића 
и Ива Ћипика. Посебно бих истакао да смо у делу града, где је 
видљив недостатак паркинг простора, пустили у рад паркинг 
капацитета 100 паркинг места, у Улици Аугуста Цесарца број 9 
– уверен сам да ће овај простор помоћи нашим суграђанима да 
лакше дођу до паркинг места. Изградили смо и паркиралиште 
са 45 паркинг места у Улици Филипа Филиповића 8, а поред 
паркинга урађена је и атмосферска канализација, јавна расвета 
и паркиралиште за бицикле.
Почетак наредне године обележиће електронска контрола 
наплате паркирања, пројекат на коме смо радили у току ове 
године. Карактеристика овог система је брзо препознавање 
и опажање аутомобила за које није плаћена накнада за 
паркирање, а обрада података је без грешке. Овај систем ће нам 
омогућити већу ефикасност - за један сат овај систем обради 
између 1.500 и 2.000 контрола, али и то да један број радника 
ангажујемо на другим пословима. Ово је систем који не греши, 
али и не прашта. Наравно, као и у свим пословима на развоју и 
унапређењу, морамо да водимо рачуна и о другим градовима и 
срединама у Србији, зато што се наш систем наплате примењује 
у 30 градова и општина широм земље. Та сарадња је наш велики 
пословни успех, али и обавеза.
Овогодишњу „НС бајк” бициклистичку сезону у Новом Саду 
почели смо са новим бициклима у систему, на почетку саме 
сезоне увели смо 100 нових бицикала, а веома брзо систем је  
обогаћен са још 50 бицикала. Тај квалитет се одразио на број 
изнајмљивања у овој сезони која је завршена 1. децембра, 
до тада смо забележили око 15.000 изнајмљивања, а број 
корисничких картица порастао је за 600, што је укупно преко 
6.500 регистрованих корисника. „НС бајк” је умногоме помогао 
и инспирисао тежњу да Нови Сад буде бициклистички град. Уз 
све то, поставили смо и 195 нових држача за бицикле, што је 
сада укупно преко 2.000, на 250 локација.

„Паркинг сервис” је и ове године показао да је 
друштвено одговорно Предузеће...
Тако је. Направили смо веома лепу и добру сарадњу са 
Националним удружењем родитеља деце оболеле од рака 
(НУРДОР), па смо на Штранду, у јулу месецу, промовисали 
Хумани паркинг. Суштина је да ко год се паркира на посебно 
обележеним паркинг местима, а њих је 27, плаћањем 
паркирања у износу од 100 динара директно уплаћује средства 

овом удружењу. Желели смо да се на овај начин укључимо и 
макар мало помогнемо у решавању њихових свакодневних 
проблема. Сада већ постаје традиција да организујемо сусрет 
са децом из новосадских основних школа, ове године у гостима 
су нам била деца из ОШ „Никола Тесла”. Суштина ових сусрета 
је едукација и упознавање деце са саобраћајним правилима и 
указивање на важност поштовања правила. Наравно да је деци 
занимљиво да виде и како ради наш „паук”. Све у свему, сусрети 
који постају традиција и који су на обострано задовољство.

Који су планови за наредну годину? С обзиром да је 
последњих неколико година веома интензивиран рад на 
изградњи и реконструкцији паркинг простора у граду, да 
ли се наставља истим темпом?
Мислим да ће наредна година бити година потпуне 
трансформације „Паркинг сервиса”. Са применом електронске 
контроле наплате, тзв. ”Scan car”, улазимо у једну нову еру 
организације посла у Предузећу. Подижемо све на један 
виши ниво. Настављамо са градњом и реконструкцијом и 
у наредној години: следећа етапа Булевара ослобођења, 
паркинг испод Моста слободе који је посебно актуелан у 
току купалишне сезоне, радићемо и у Јиричековој улици, 
улицама Ђуле Молнара и Теодора Крачуна… Посветићемо 
се и реализацији пројекта за нашу нову пословну зграду, 
када ћемо коначно сви бити на једном месту. Знам да нам за 
то треба времена, али како каже наш народ: „Ако не почнеш, 
нећеш ни завршити”. У току следеће године купићемо још 
једно „паук” возило - два стара возила смо продали ове године, 
с обзиром да њихово одржавање и сервисирање више није 
било рентабилно. Урадићемо комплетан реинжињеринг „НС 
бајк” система, што ће бити прилика да отклонимо све грешке 
на које су нам указали наши корисници. Наставићемо и са 
постављањем држача за бицикле, као што смо то радили и 
у претходном периоду. Морам да истакнем да смо за наше 
раднике набавили најквалитетније могуће униформе које смо 
на тржишту нашли. Наши радници су огледало Предузећа и 
зато нам је жеља да на најбољи могући начин представљају 
све нас. У току наредне године очекује нас и повећање плата, 
а радници ће тако најбоље осетити да смо мислили на њих, 
јер су и најзаслужнији за добре резултате. Наравно да неће 
бити лако све то реализовати, само за повећање плата од 
17% треба нам нових 70.000.000 динара, али рационалним и 
домаћинским пословањем реализоваћемо наше циљеве, као 
и до сада.

На крају, желим да се захвалим свим радницима који су, 
свако на свој начин, дали допринос у успешном пословању 
Предузећа и да њима и њиховим породицама пожелим много 
здравља и срећне Божићне и Новогодишње празнике.
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Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис“ 

У Кладову је од 31. маја до 4. јуна одржана 42. 
Комуналијада. ЈКП „Паркинг сервис” je и ове године 

учествовало на овој спортској манифестацији радника 
комуналних предузећа Војводине, a наши радници 
освојили су: златну медаљу у одбојци, жене (Н. Граховац, 
Р. Лончар, Б. Илибашић, З. Мемишевић, С. Тица, Д. Бојков, 
Д. Амиџић, Ј. Ивков и Б. Јазић) и признање за најбољег 
појединца (Б. Јазић), златну медаљу у кросу, екипно, 
жене (М. Зец, Т. Чупељић и З. Перковић) и златну медаљу 
у шаху, појединачно (А. Лесковац); сребрну медаљу у 
стоном тенису, екипно, жене (Ј. Ивков, Р. Лончар и Н. 
Граховац) и признање за најбољег појединца (Ј. Ивков), 
сребрну медаљу у одбојци, мушкарци (А. Исаков, Ј. Ракита, Н. Милтеновић, Б. Нишавић, В. Вуковић, Д. Илић, Д. Савин, С. Шулц, М. 
Јеличић и А. Бојков), сребрну медаљу у малом фудбалу (В. Вуковић, С. Лугоња, Ж. Деме, В. Ђурић, М. Јеличић, М. Вулин, С. Влајнић, 
Д. Савин, П. Рађен и Д. Тодорић), сребрну медаљу у кросу, екипно, мушкарци (Д. Савин, П. Рађен и Н. Кајиш), сребрну медаљу 
у кросу, појединачно (М. Зец) и сребрну медаљу у пикаду, појединачно (Ј. Ивков); бронзану медаљу у баскету (М. Јеличић, Б. 
Нишавић, Б. Ненезић, Д. Савин, В. Вуковић и А. Бојков) и бронзану медаљу у шаху, екипно (А. Лесковац, С. Веселиновић, С. Милић 
и П. Рађен). Резултати показују да су наши спортисти и ове године на прави начин представили Предузеће.
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интервју
„АКО НЕ ПОЧНЕШ, НЕЋЕШ НИ ЗАВРШИТИ”

интервју

„ПАСУЉИЈАДА”

ТРИ ЗЛАТНЕ, ШЕСТ СРЕБРНИХ И ДВЕ БРОНЗАНЕ МЕДАЉЕ
НА 42. КОМУНАЛИЈАДИ

САРАДЊА

Почетком јула ове године Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис“ 
Нови Сад и Марија Паповић, директор ЈКП „Паркинг сервис“ Пожаревац 

потписали су Уговор о пословно техничкој сарадњи. ЈКП „Паркинг сервис” 
је једно од ретких градских предузећа које своје услуге пружа и ван Новог 
Сада. У јакој конкуренцији приватних предузећа успева да квалитетом 
примене овог система побеђује на тендерима широм Србије. Новосадски 
софтвер за SMS наплату паркирања примењује се и у Књажевцу, Сенти, 
Сомбору, Темерину, Петровцу на Млави, Ужицу, Сремској Митровици, Старој 
Пазови, Шиду, Врњачкој Бањи, Кикинди, Александровцу, Новом Пазару, 
Бечеју, Великом Градишту, Крупњу, Осечини, Пожеги, Димитровграду, 
Бујановцу, Сремским Карловцима, Бачкој Паланци, Бајиној Башти, Мионици, 
Власотинцу, Руми, Зајечару, Врбасу и Љубовији.



Ако смо некада Службу за набавке звали маргарин – у све 
се меша, сада често чујемо: „Иди код Весне”. А и сада, као 

и увек, стално нешто треба. Рокови, тендери, мала набавка, 
велика набавка..., све то оптерећује и захтева посебну 
динамику. Питамо Весну, која је Стручни сарадник за набавке, 
где налази оно зрно релаксације, када се побегне од свега? 
„Породица је лек за све. Наравно, моји унучићи и време 
проведено са њима је нешто што је лек за све.” Весна станује 
на Новом насељу, па када погледа лево - окрене се Футогу, а 
тамо су јој Уна и Александар, а када погледа десно, ту је пут 
за Каћ, а тамо је чека најмлађи унук Томислав. Весна је од 
почетка рада Предузећа ту, најпре је водила финансије а сада 
је у Служби за набавке. „Драго ми је што могу рећи да сам дала 
и неки свој допринос на почетку рада нашег Предузећа, да 

почне да функционише онако како треба и због чега је основано. Била су то лепа времена, а сада се већ размишља 
и о пензији”, каже Весна. Зашто да не, додајемо ми, ето тада одмора од свега и времена и за породицу, па и неки пут 
до Струге и Охрида, да се обиђу лепоте крајева одакле води порекло. А, до тада: „Иди код Весне”.

Пут Јовице Попина до Новог Сада и „Паркинг сервиса” водио је 
преко Бачке Тополе. Јовица је почео са радом у нашем Предузећу 

још давне 2011. године, и то у Служби за транспорт. То је та наша 
најомиљенија, „паук”, служба. Питамо га како се осећа у овој служби, 
после скоро 13 година: „Шта рећи? Наша Служба функционише добро, 
али с времена на време наилазимо и на непријатности. Било је и 
физичких напада, али све је то део овог нимало лаког посла. Људи 
су револтирани када им ‚паук’ односи возило, а као што има разних 
ситуација, има и ‚разних’ људи”. Некада добар друголигашки голман, 
оне СФРЈ друге лиге, каже: „Сада само гледам и пратим фудбал, ако 
има шта да се гледа. Мој највећи успех су моја два сина, који су сада 
озбиљни људи, факултетски образовани, они су бисер љубави мене 
и моје супруге, која више није са нама”. Размишља и о пензији и без 
обзира на потешкоће на послу, још три године па заслужен одмор. „Тај 
осећај једино квари самоћа, али све је то живот”, каже Јовица Попин.

Можда међу нашим контролорима има фудбалера, али голман 
је један. И то какав! И то који? Миле Јеличић. Ако живот 

проведете преко пута ФК „Нови Сад”, па морате пропевати као 
„канаринац”. Тако је и Миле прешао преко пута и прешао пут од 
пионира до првог голмана. Није му сметало да постиже добре 
резултате и да буде „вуковац”, да заврши Змај Јовину гимназију, 
али је запело на Вишој пословној. Миле је наш радник од 2020. 
године, ради на контроли наплате паркирања. Вероватно на 
улицама среће и оне који га знају са фудбала или су читали 
многе текстове у новинама о њему као голману, а не заборављају 
се наслови као „1.100 минута без примљеног гола”. Три пута је 
са екипом освајао „Дневников” турнир и то у временима када 
је конкуренција на овом чувеном турниру била изузетна. На 
Комуналијади у Кладову 2022. године био је најбољи голман турнира. У једном периоду наш Миле је тренирао 
и клинце, учио их голманским вештинама. Сада му то више није преокупација. Стари „партизановац” има сада 
други хоби, одлази на све утакмице „Партизана”, а у међувремену са кумом Антоном може и неки котлић да се 
скува. Ако је као голман био у врху и међу најбољима, Миле Јеличић је такав и на послу контролора у нашем 
Предузећу. Међу најбољима и најодговорнијима. Зато овог пута и причамо о њему.

О улози ЈКП „Паркинг сервис” у функционисању 
Града Новог Сада разговарали смо са Александром 
Булајићем, чланом Градског већа задуженим за 
саобраћај и путеве

ЈКП „Паркинг сервис“ је у последње време 
реконструисало и изградило већи број паркинг 
места. Која је ваша оцена улоге предузећа у 
решавању проблема организације паркирања у 
Новом Саду?

ЈКП „Паркинг сервис“ игра врло значајну улогу 
у систему функционисања града Новог Сада. 
У овој години реализовани су врло значајни 
инфраструктурни пројекти на више локација и то у 
деловима града који нису у зони наплате паркирања, 
што говори о намери да се побољша квалитет живота 
грађана без обзира на место становања. Ово управо 
потврђује реконструкција и санација паркиралишта 
у неколико улица на Новом насељу и Детелинари, а 
увођењем плаве зоне паркирања у насељу Банатић 
значајно је олакшано паркирање аутомобила станара 
који живе у овом делу града. И у наредној години Град 
ће издвојити одређена новчана средства за наставак 
побољшања услова паркирања. ЈКП „Паркинг сервис“ 
је све боље и боље градско предузеће, које ослушкује 
потребе грађана.

Нови Сад расте и развија се, можемо ли и како 
да добијемо битку са хроничним недостатком 
паркинг простора?

Хтео бих да скренем пажњу суграђанима на 
алтернативне видове превоза, као што је то случај 
и у другим савременим градовима. Нови Сад је 
један од водећих градова у овом делу Европе по 
бициклистичком саобраћају, тзв. „Лидер град”, будући 
да има добру саобраћајну инфраструктуру са преко 
100 километара изграђених бициклистичких стаза. 
Такође, од септембра месеца ове године, са усвојеним 
изменама и допунама Закона о безбедности 
саобраћаја на путевима, тротинети су препознати као 
лако електрично возило, чиме се доприноси развоју 
микромобилности.

Како видите саобраћај и наравно проблем 
паркирања, за 10 -15 година?

Паркирање је проблем свих савремених градова, 
па тако и Новог Сада. Не постоји начин да се такве 
ствари реше преко ноћи. Мислим да је потребно 
едуковати учеснике у саобраћају о значају и потреби 
коришћења јавног градског превоза, како би 
смањили дневну гужву у саобраћају и на тај начин 
показали да бринемо о животној средини и очувању 
здравља. Треба подићи свест грађана и причати о 
томе, да би резултати на крају били позитивни. Град 
ће наставити континуирано да ради на ширењу 
простора за паркирање и изналажењу решења која 
ће помоћи грађанима да лакше долазе до паркинг 
места.
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Ако смо некада Службу за набавке звали маргарин – у све 
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и неки свој допринос на почетку рада нашег Предузећа, да 
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осећај једино квари самоћа, али све је то живот”, каже Јовица Попин.

Можда међу нашим контролорима има фудбалера, али голман 
је један. И то какав! И то који? Миле Јеличић. Ако живот 

проведете преко пута ФК „Нови Сад”, па морате пропевати као 
„канаринац”. Тако је и Миле прешао преко пута и прешао пут од 
пионира до првог голмана. Није му сметало да постиже добре 
резултате и да буде „вуковац”, да заврши Змај Јовину гимназију, 
али је запело на Вишој пословној. Миле је наш радник од 2020. 
године, ради на контроли наплате паркирања. Вероватно на 
улицама среће и оне који га знају са фудбала или су читали 
многе текстове у новинама о њему као голману, а не заборављају 
се наслови као „1.100 минута без примљеног гола”. Три пута је 
са екипом освајао „Дневников” турнир и то у временима када 
је конкуренција на овом чувеном турниру била изузетна. На 
Комуналијади у Кладову 2022. године био је најбољи голман турнира. У једном периоду наш Миле је тренирао 
и клинце, учио их голманским вештинама. Сада му то више није преокупација. Стари „партизановац” има сада 
други хоби, одлази на све утакмице „Партизана”, а у међувремену са кумом Антоном може и неки котлић да се 
скува. Ако је као голман био у врху и међу најбољима, Миле Јеличић је такав и на послу контролора у нашем 
Предузећу. Међу најбољима и најодговорнијима. Зато овог пута и причамо о њему.

О улози ЈКП „Паркинг сервис” у функционисању 
Града Новог Сада разговарали смо са Александром 
Булајићем, чланом Градског већа задуженим за 
саобраћај и путеве

ЈКП „Паркинг сервис“ је у последње време 
реконструисало и изградило већи број паркинг 
места. Која је ваша оцена улоге предузећа у 
решавању проблема организације паркирања у 
Новом Саду?

ЈКП „Паркинг сервис“ игра врло значајну улогу 
у систему функционисања града Новог Сада. 
У овој години реализовани су врло значајни 
инфраструктурни пројекти на више локација и то у 
деловима града који нису у зони наплате паркирања, 
што говори о намери да се побољша квалитет живота 
грађана без обзира на место становања. Ово управо 
потврђује реконструкција и санација паркиралишта 
у неколико улица на Новом насељу и Детелинари, а 
увођењем плаве зоне паркирања у насељу Банатић 
значајно је олакшано паркирање аутомобила станара 
који живе у овом делу града. И у наредној години Град 
ће издвојити одређена новчана средства за наставак 
побољшања услова паркирања. ЈКП „Паркинг сервис“ 
је све боље и боље градско предузеће, које ослушкује 
потребе грађана.

Нови Сад расте и развија се, можемо ли и како 
да добијемо битку са хроничним недостатком 
паркинг простора?

Хтео бих да скренем пажњу суграђанима на 
алтернативне видове превоза, као што је то случај 
и у другим савременим градовима. Нови Сад је 
један од водећих градова у овом делу Европе по 
бициклистичком саобраћају, тзв. „Лидер град”, будући 
да има добру саобраћајну инфраструктуру са преко 
100 километара изграђених бициклистичких стаза. 
Такође, од септембра месеца ове године, са усвојеним 
изменама и допунама Закона о безбедности 
саобраћаја на путевима, тротинети су препознати као 
лако електрично возило, чиме се доприноси развоју 
микромобилности.

Како видите саобраћај и наравно проблем 
паркирања, за 10 -15 година?

Паркирање је проблем свих савремених градова, 
па тако и Новог Сада. Не постоји начин да се такве 
ствари реше преко ноћи. Мислим да је потребно 
едуковати учеснике у саобраћају о значају и потреби 
коришћења јавног градског превоза, како би 
смањили дневну гужву у саобраћају и на тај начин 
показали да бринемо о животној средини и очувању 
здравља. Треба подићи свест грађана и причати о 
томе, да би резултати на крају били позитивни. Град 
ће наставити континуирано да ради на ширењу 
простора за паркирање и изналажењу решења која 
ће помоћи грађанима да лакше долазе до паркинг 
места.

4 5

ИДИ КОД ВЕСНЕ

ОД ТОПОЛЕ, ОД ТОПОЛЕ...

4 5

ОД ГОЛМАНА ДО КОНТРОЛОРА

интервјуинтервју ПРЕДСТАВЉАМОпредстављамо

„ПАРКИНГ СЕРВИС” ИМА ЗНАЧАЈНУ УЛОГУ У 
ФУНКЦИОНИСАЊУ ГРАДА



ЈКП „Паркинг сервис” је половином маја месеца 
завршило радове на реконструкцији паркиралишта 

на Булевару ослобођења. Реконструисана су паркинг места 
са десне, парне, стране, од Улице Новосадског сајма до 
Футошке улице, као и са леве, непарне, стране, од Јеврејске 
улице до Улице Пап Павла. Велики број паркинг места на 
овом потезу био је у лошем стању, услед деловања коренског 
система дрвећа и атмосферских прилика, што је утицало 
на квалитет и безбедност паркирања. Овом приликом 
реконструисано је 105 паркинг места за опште кориснике, 
од чега 5 паркинг места за возила особа са инвалидитетом. 
Радови су почели 3. априла 2023. године и завршени су 
пре планираног рока од 90 дана, а представљају наставак 
вишегодишње реконструкције паркиралишта на Булевару 
ослобођења (више од 600 паркинг места), на потезу од 
Булевара Јаше Томића до Јеврејске улице, са обе стране.

ДР ИВАНА РИБАРА

Радови на реконструкцији паркинг места и тротоара у 
Улици др Ивана Рибара изведени су на површини од 

око 1.000 квадратних метара, чиме је реконструисано 70 
паркинг места, као и 100 квадратних метара тротоара. 
Паркинг места су реконструисана употребом растер 
плоча које су у последње време незаобилазне у уређењу 
паркинг простора, као најбоље и најприхватљивије 
еколошко и естетско решење. Такође, на овом 
простору постављено је и паркиралиште за бицикле 
капацитета 30 бицикала. Због дотрајалости асфалтне 
подлоге обновљена је саобраћајница на површини од 
1.400 квадратних метара, у дужини од око 250 метара, 
као и простор уз гараже површине 1.160 квадратних 
метара. Паралелно са радовима на реконструкцији 
паркиралишта, у склопу пројекта „Чиста Србија” 
урађена је и комплетна канализациона мрежа.

Половином маја завршили смо 
радове на санацији оштећења и 

реконструкцији паркинг места у Улици 
Париске комуне, у насељу Банатић. 
Радови су изведени у делу паркиралишта, 
на површини од око 300 квадратних 
метара, које је било у најлошијем стању, 
што је последица утицаја атмосферских 
прилика и дотрајалости подлоге. 
Паркинг места су реконструисана 
уградњом бетонских „меба” елемената, уз 
постављање нових ивичњака, а радови 
су извођени на основу налога Градске 
управе за инспекцијске послове.
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Радови на санацији оштећења на 
паркиралишту у Банатској улици, на 

Детелинари, на површини од око 350 
квадратних метара, завршени су крајем 
јуна ове године. Због утицаја атмосферских 
прилика, деловања коренског система 
дрвећа, као и дотрајалости подлоге, дошло је 
до оштећења и задржавања воде на паркинг 
местима. Газећа површина паркинг места 
обновљена је уградњом бетонских „меба” 
елемената, уз очување постојећих стабала 
и зелених површина, а око паркиралишта 
су изграђене бетонске каналете за одвод 
површинских вода и асфалтиране приступне 
саобраћајнице до паркиралишта. Радови су 
извођени на основу налога Градске управе за 
инспекцијске послове.
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ДР ИВАНА РИБАРА
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Половином маја завршили смо 
радове на санацији оштећења и 

реконструкцији паркинг места у Улици 
Париске комуне, у насељу Банатић. 
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су извођени на основу налога Градске 
управе за инспекцијске послове.
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БУЛЕВАР ОСЛОБОЂЕЊА

РАДОВИ РАДОВИрадовирадови

ПАРИСКЕ КОМУНЕ

БАНАТСКА

Радови на санацији оштећења на 
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јуна ове године. Због утицаја атмосферских 
прилика, деловања коренског система 
дрвећа, као и дотрајалости подлоге, дошло је 
до оштећења и задржавања воде на паркинг 
местима. Газећа површина паркинг места 
обновљена је уградњом бетонских „меба” 
елемената, уз очување постојећих стабала 
и зелених површина, а око паркиралишта 
су изграђене бетонске каналете за одвод 
површинских вода и асфалтиране приступне 
саобраћајнице до паркиралишта. Радови су 
извођени на основу налога Градске управе за 
инспекцијске послове.



Крајем августа завршени су радови на санацији 
оштећења на паркиралишту у Улици Филипа 

Филиповића, на Детелинари. Радови су изведени на 
најугроженијем делу паркиралишта, на површини од 
око 200 квадратних метара, а разлог за санацију је 
утицај атмосферских прилика, деловање коренског 
система дрвећа, као и дотрајалост подлоге, услед 
чега је и дошло до оштећења на паркинг местима. Тзв. 
газећа површина паркинг места санирана је уградњом 
бетонских „меба” елемената, уз очување постојећих 
стабала и зелених површина. Радови су извођени на 
основу налога Градске управе за инспекцијске послове.

ОМЛАДИНСКОГ ПОКРЕТА

Радови на реконструкцији паркиралишта у 
Улици Омладинског покрета, у насељу Банатић, 

завршени су половином октобра ове године. Услед 
утицаја атмосферских прилика, деловања коренског 
система дрвећа, као и дотрајалости подлоге, дошло 
је до оштећења на паркинг местима која су умногоме 
отежавала паркирање станара и свих оних који 
посећују овај део града. Тзв. „газећа површина” 
паркинг места обновљена је уградњом бетонских 
„меба” елемената на површини од око 250 квадратних 
метара.
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РАДОВИ РАДОВИрадовирадови

На три локације на Новом насељу – у улицама Браће Дроњак, Стевана Христића и Ива Ћипика, од половине новембра 
изводе се радови на изградњи паркиралишта. Радови су у току, а подразумевају изградњу 78 паркинг места, од тога 

6 места за особе са инвалидитетом. Рок за завршетак радова је 90 дана. Ови радови представљају наставак уређења 
паркиралишта која нису у зони наплате. Да подсетимо, у претходном периоду уређена су паркиралишта у улицама 
Веселина Маслеше, Панчевачкој, Солунској, Париске комуне, Банатској и Филипа Филиповића (код кућног броја 10).

У току су радови (започети крајем октобра) на изградњи паркиралишта у Улици Филипа Филиповића (код кућног 
броја 8), на Детелинари. Осим радова на паркиралишту биће урађена и приступна саобраћајница, као и пратећа 

инфраструктура – атмосферска канализација и јавна расвета. Капацитет паркиралишта је 42 паркинг места (од тога су 
два паркинг места намењена за особе са инвалидитетом), а приступна саобраћајница се ради на површини од око 500 
квадратних метара. Рок за завршетак радова je 90 дана.

ФИЛИПА ФИЛИПОВИЋА БРОЈ 8

НОВО НАСЕЉЕ

ФИЛИПА ФИЛИПОВИЋА БРОЈ 10
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Почетак 13. „НС бајк” бициклистичке сезоне обележен је промоцијом 100 нових бицикала, који могу да се 
изнајме на 16 бициклистичких станица. Ова инвестиција (у међувремену је у систем укључено још 45 нових 

бицикала), реализована уз помоћ Града Новог Сада, коришћење бицикала чини квалитетнијим и безбеднијим. 
У овој години планирано је постављање 195 држача (капацитета 400 бицикала) на више од 50 лoкација, а укупно 
до сада постављено је више од 2.000 држача, на преко 250 локација. ЈКП „Паркинг сервис” организовањем 
паркиралишта (држача) за бицикле подстиче и афирмише вожњу бицикла као алтернативни превоз у граду.

У сарадњи са Националним удружењем родитеља деце оболеле од рака (НУРДОР) 13. јула ове године ЈКП 
„Паркинг сервис” промовисало је ХУМАНИ ПАРКИНГ, на паркиралишту код главног улаза на Штранд. На посебно 

обележеном паркингу, капацитета 27 паркинг места, слањем SMS-a са садржајем 1 на кратки број 1150 корисницима 
паркинга омогућено је да плаћањем дневне карте за паркирање донирају средства у износу од 100,00 динара, 
намењена за унапређење квалитета лечења и живота деце оболеле од малигних болести. Сва уплаћена средства 
директно су усмерена на текући рачун НУРДОР-а. Промоцији су присуствовали Јоланда Корора, Председница 
НУРДОР-а и Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис” Нови Сад.

Нови Сад ускоро добија нов систем за електронско 
контролисање наплате паркирања (”Scan Car”), који 

ће олакшати и убрзати рад на терену, а за те послове 
набављена су и три нова возила. Према речима Стевана 
Лугоње, директора ЈКП „Паркинг сервис”, ИТ сектор 
већ дуже време ради на имплементацији тог система, 
настојећи да јача и убрзава електронско пословање: 
„Овакав начин контроле наплате паркирања већ се 
примењује у неким градовима Србије, попут Београда 
и Ниша. Оно што је његова основна и најбитнија 
карактеристика јесте брзо препознавање и опажање 
без грешке, затим фотографисање таблица аутомобила 
који нису платили паркирање и брза обрада свих 
тих података. Применом овог система моћи ћемо да 
један број радника ангажујемо на другим пословима, 
а са друге стране да овај сегмент нашег пословања 
подигнемо на виши ниво. Грешке које се дешавају када 

наплату проверава контролор много су чешће, док су на 
овај начин сами прегледи неупоредиво бројнији. Број 
контрола наплате системом ’Scan Car’ је између 1.500 
и 2.000 за један сат – то је систем који не греши, али и 
не опрашта. У потпуности је искључен људски фактор, 
а контрола се обавља из аутомобила у покрету који је 
видно обележен, односно препознатљив. Применом 
система кренуће контроле на булеварима и већим 
улицама, а полако и на осталим саобраћајницама које 
су у зони наплате. Морамо водити рачуна да све што 
радимо у оквиру ИТ сектора буде применљиво и у 
другим градовима са којима сарађујемо, па ће тако бити 
и са новим начином контроле плаћања паркирања, 
Сарадња са 30 градова у Србији је пословни успех, али 
и обавеза и одговорност.”

ЈКП „Паркинг сервис” је 2. новембра имало задовољство да угости децу из Основне школе „Никола Тесла”, из 
Новог Сада. Посета је део акције чији је циљ едукација о познавању и поштовању саобраћајних правила. 

Децу је са радом „паука”, који им је био најзанимљивији, упознао ПАРКИША, маскота „Паркинг сервиса”. Добривоје 
Марковић, аутор књиге „Мој тата вози паук”, поклонио је деци ову занимљиву и едукативну сликовницу, како би их 
подсећала на посету нашем Предузећу. „Изузетно ми је драго што смо данас имали прилику да угостимо децу из ОШ 
‚Никола Тесла’. Поред тога што су деца видела како изгледа једно комунално предузеће и како ради чувени ‚паук’, 
пре свега нам је циљ да децу подстакнемо и едукујемо о познавању и поштовању саобраћајних правила. Неопходно 
је континуирано спроводити овакве и сличне акције и ово је мали допринос нашег Предузећа у саобраћајном 
образовању најмлађих суграђана”, изјавио је Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис” и домаћин ове акције.

АКТИВНОСТИактивности

НОВИ СИСТЕМ ЗА ЕЛЕКТРОНСКО КОНТРОЛИСАЊЕ 
НАПЛАТЕ ПАРКИРАЊА (SCAN CAR)

НОВИ БИЦИКЛИ И ПАРКИРАЛИШТА

ПРЕДСТАВЉАМОпредстављамо

ХУМАНИ ПАРКИНГ

ПАРКИША – ПОЗНАВАЊЕ САОБРАЋАЈА
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обележеном паркингу, капацитета 27 паркинг места, слањем SMS-a са садржајем 1 на кратки број 1150 корисницима 
паркинга омогућено је да плаћањем дневне карте за паркирање донирају средства у износу од 100,00 динара, 
намењена за унапређење квалитета лечења и живота деце оболеле од малигних болести. Сва уплаћена средства 
директно су усмерена на текући рачун НУРДОР-а. Промоцији су присуствовали Јоланда Корора, Председница 
НУРДОР-а и Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис” Нови Сад.

Нови Сад ускоро добија нов систем за електронско 
контролисање наплате паркирања (”Scan Car”), који 

ће олакшати и убрзати рад на терену, а за те послове 
набављена су и три нова возила. Према речима Стевана 
Лугоње, директора ЈКП „Паркинг сервис”, ИТ сектор 
већ дуже време ради на имплементацији тог система, 
настојећи да јача и убрзава електронско пословање: 
„Овакав начин контроле наплате паркирања већ се 
примењује у неким градовима Србије, попут Београда 
и Ниша. Оно што је његова основна и најбитнија 
карактеристика јесте брзо препознавање и опажање 
без грешке, затим фотографисање таблица аутомобила 
који нису платили паркирање и брза обрада свих 
тих података. Применом овог система моћи ћемо да 
један број радника ангажујемо на другим пословима, 
а са друге стране да овај сегмент нашег пословања 
подигнемо на виши ниво. Грешке које се дешавају када 

наплату проверава контролор много су чешће, док су на 
овај начин сами прегледи неупоредиво бројнији. Број 
контрола наплате системом ’Scan Car’ је између 1.500 
и 2.000 за један сат – то је систем који не греши, али и 
не опрашта. У потпуности је искључен људски фактор, 
а контрола се обавља из аутомобила у покрету који је 
видно обележен, односно препознатљив. Применом 
система кренуће контроле на булеварима и већим 
улицама, а полако и на осталим саобраћајницама које 
су у зони наплате. Морамо водити рачуна да све што 
радимо у оквиру ИТ сектора буде применљиво и у 
другим градовима са којима сарађујемо, па ће тако бити 
и са новим начином контроле плаћања паркирања, 
Сарадња са 30 градова у Србији је пословни успех, али 
и обавеза и одговорност.”

ЈКП „Паркинг сервис” је 2. новембра имало задовољство да угости децу из Основне школе „Никола Тесла”, из 
Новог Сада. Посета је део акције чији је циљ едукација о познавању и поштовању саобраћајних правила. 

Децу је са радом „паука”, који им је био најзанимљивији, упознао ПАРКИША, маскота „Паркинг сервиса”. Добривоје 
Марковић, аутор књиге „Мој тата вози паук”, поклонио је деци ову занимљиву и едукативну сликовницу, како би их 
подсећала на посету нашем Предузећу. „Изузетно ми је драго што смо данас имали прилику да угостимо децу из ОШ 
‚Никола Тесла’. Поред тога што су деца видела како изгледа једно комунално предузеће и како ради чувени ‚паук’, 
пре свега нам је циљ да децу подстакнемо и едукујемо о познавању и поштовању саобраћајних правила. Неопходно 
је континуирано спроводити овакве и сличне акције и ово је мали допринос нашег Предузећа у саобраћајном 
образовању најмлађих суграђана”, изјавио је Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис” и домаћин ове акције.

АКТИВНОСТИактивности

НОВИ СИСТЕМ ЗА ЕЛЕКТРОНСКО КОНТРОЛИСАЊЕ 
НАПЛАТЕ ПАРКИРАЊА (SCAN CAR)

НОВИ БИЦИКЛИ И ПАРКИРАЛИШТА

ПРЕДСТАВЉАМОпредстављамо

ХУМАНИ ПАРКИНГ

ПАРКИША – ПОЗНАВАЊЕ САОБРАЋАЈА



СМОТРА ЗИМСКЕ СЛУЖБЕ

Половином октобра 2023. године почело је са радом паркиралиште у Улици Аугуста Цесарца (код кућног броја 9). 
Ово паркиралиште, капацитета око 100 паркинг места, је са контролом уласка и изласка, што значи да се плаћање 

врши на аутомату за наплату паркирања и, затим, поништавањем тикета на излазној рампи. Цена паркирања је 50 
динара по започетом сату, а радно време је од 00-24. Почетку рада паркиралишта присуствовали су Александар 
Булајић, члан Градског већа задужен за саобраћај и Стеван Лугоња, директор ЈКП „Паркинг сервис”, који је овом 
приликом изјавио: „Недостатак паркинг простора је бољка свих великих градова, самим тим и Новог Сада. Баш у 
овом делу града где се налазимо, много је мањи број паркинг места од стварних потреба грађана који овде станују 
или раде, тако да сам сигуран да ће ових нових 100 паркинг места умногоме помоћи да се брже и лакше паркира. 
Надам се да ће паркинг у овом делу града грађанима бити од велике користи.”

Смотра механизације и опреме за обављање послова из Програма рада 
Зимске службе, којој је присуствовао члан Градског већа задужен за 

комуналне послове Здравко Јелушић, одржана је 1. новембра 2023. године. 
Драган Тодорић, Руководилац Зимске службе ЈКП „Паркинг сервис”, истакао 
је да ЈКП „Паркинг сервис” активно учествује у спровођењу Програма рада 
Зимске службе на територији Града Новог Сада и спремно улази у предстојећу 
зимску сезону. У функцији Зимске службе су: мултифункционално возило – 
утоваривач марке ”Kaiwei”, сва „паук” возила на којима се монтирају раоници 
за чишћење снега, два „катерпилара”, возило „путарац”, ”Isuzu” камионет са 
монтираним посипачем соли – за недовољно приступачнa паркиралишта, као 
и већи број мањих ручних машина. Снег се уклања са градских паркиралишта 
по приоритетима утврђеним Програмом рада Зимске службе Града Новог 
Сада, као и на свим осталим локацијама где за то има потребе.

АУГУСТА ЦЕСАРЦА

In memoriam
Јелена Цвијановић (1959—2023), колегиница из рачуноводства, 
ненаметљива и тиха, а увек присутна. Била је једна од ретких особа чији су 
нечујни кораци одјекивали, чији смех се видео пре нeго што се чује; 
Милун Перковић (1953—2023), правник, бавио се правилницима и 
параграфима, у чијем фокусу је увек био човек – радник; 
Стјепан Хорват (1949—2023), пословођа на терену, дочекао је све нас -  
раднике новооснованог Предузећа. И након пензионисања остао је исти: 
господин, љубазан и одмерен у свему. 
Били су добри људи, насмејани и добродушни, увек спремни да помогну. 
Више нису са нама, али ћемо их се увек радо сећати и помињати их. Нека 
почивају у миру.
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